
09-05-2023 16:53 -  Vv Kollum: Ik had je nog geprobeerd te bellen. Had je nog wat 

gehoord van de politie en of burgemeester tav de wedstrijd van Heerenveen? 

23-05-2023 22:05 -  Vv Kollum: Nog nieuws? 

24-05-2023 08:25 -  Niet vanuit de politie. Gisteren met Kramer afgesproken om formeel nog 

een brief te schrijven waarom nog geen nieuw advies. 

24-05-2023 09:21 -  Vv Kollum: Ok. Wel bijzonder dat dit zo lang op zich laat wachten. 

07-06-2023 14:53 -  Vv Kollum: <Media weggelaten> 

07-06-2023 14:54 -  Vv Kollum: Niet te geloven, in jubbega kan en mag het wel. 

Dit kan toch niet waar zijn!! 

 

07-06-2023 14:56 -  Vv Kollum: Dit is de wedstrijd die wij hadden willen organiseren. 

Het was toch de politie van fryslan die negatief advies gaf? 

07-06-2023 14:59 -  Vv Kollum: Ik ben hier zeer ontstemd over en dan druk ik mij zacht 

uit! 

07-06-2023 15:00 -  Vv Kollum: Ik ga een Woo aanvraag doen. We hebben het gevoel 

dat we aan het lijntje zijn gehouden. Dit is onvoorstelbaar 

07-06-2023 15:01 - : Ik heb Kramer op de hoogte gesteld. Ook de politie, evenementen 

coördinator doorgespeeld. 

07-06-2023 15:02 - : Begrijp ik. Is jullie recht. Zou mij daarin ook gaan richten op de politie. Zij 

hebben het advies gegeven en dat is gespeeld tot aan de top. 

07-06-2023 15:07 -  Vv Kollum: Ik heb net mijn telefoon weer opgepakt, lag aan de 

andere kant van de kamer, gelukkig doet deze het nog. Ik ben echt des duivels en even niet voor rede 

vatbaar. 

Wat een ongelofelijke klotezooi. Dit scheelt ons ook nog eens minimaal 20.000 euro aan inkomsten! 

 

07-06-2023 15:10 -  Vv Kollum: Ik kan er domweg niet bij 

07-06-2023 15:12 -  Vv Kollum: Moet ik voor de politie een aparte Woo indienen of zit 

deze correspondentie hierbij in? 

07-06-2023 15:13 -  Vv Kollum: Maar ik neem toch aan dat jullie nu ook op onderzoek 

uit gaan over hoe en wat. Jullie laten je toch ook niet zo in de hoek zetten. 

07-06-2023 16:35 -  Vv Kollum: <Media weggelaten> 

07-06-2023 17:20 -  Ja klopt. Had gebeld met sc Heerenveen 

07-06-2023 17:35 -  Vv Kollum:      

18-06-2023 15:41 -  Vv Kollum: Goedemiddag , 

Ik heb gisteravond contact gehad met Johannes Kramer. Ging over de wedstrijd Heerenveen tegen 

OFI Kreta en dat deze wel bij Jubbega mag worden gespeeld. Zoals vrijdag en ook gister aangegeven 

dat wij hier geen begrip voor hebben en de publiciteit hierover gaan opzoeken. De brief hiervoor staat 

klaar en maandag willen we die er uit doen. Ik heb met Johannes afgesproken dat jullie de brief vooraf 

ontvangen en dat je daar eventueel commentaar of aanvullingen op kunt geven. 



 

18-06-2023 15:43 -  Vv Kollum: Johannes heeft aangegeven dit via jou te laten lopen. 

18-06-2023 16:29 - : Ik schakel ook even met communicatie. Ik zou ook aangeven dat er sprake 

is geweest dat wij nog een tweede advies vroegen op basis van feit dat zulke wedstrijden vorig jaar 

zijn gespeeld. Zou niet teveel de willekeur voor Heerenveen uitspreken. Goed dat ik morgen in de loop 

van de dag erop terugkom 

18-06-2023 16:46 -  Vv Kollum: Dat is prima 


